



Certificate of Registration

APIQR® REGISTRATION NUMBER
4976

This certifies that the quality management system of
JOINT STOCK COMPANY "VYKSA STEEL WORKS"
Bratjev Batashevych Str., 45
Vyksa, Nizhny Novgorod Region
Russian Federation

has been assessed by the American Petroleum Institute Quality Registrar (APIQR®) and found it to be in conformance with the following standard:

ISO 9001:2015

The scope of this registration and the approved quality management system applies to the
Design and Manufacture of Line Pipe, Casing, and
Tubing for the Oil and Gas Industry

APIQR® approves the organization's justification for excluding:

No Exclusions Identified as Applicable

Effective Date: FEBRUARY 8, 2021
Expiration Date: FEBRUARY 8, 2024
Registered Since: FEBRUARY 8, 2021

*Vice President of Global
Industry Services*

Accredited by Member of
the International
Accreditation Forum
Multilateral Recognition
Arrangement for Quality
Management Systems



This certificate is valid for the period specified herein. The registered organization must continually meet all requirements of APIQR's Registration Program and the requirements of the Registration Agreement. Registration is maintained and regularly monitored through annual full system audits. Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of ISO 9001 standard requirements may be obtained by consulting the registered organization. This certificate has been issued from APIQR offices located at 200 Massachusetts Avenue, NW Suite 1100, Washington, DC 20001-5571, U.S.A., it is the property of APIQR, and must be returned upon request. To verify the authenticity of this certificate, go to www.api.org/compositelist.



2018-152 | 02.19
Digital

API QMS REGISTERED

СЕРТИФИКАТ О РЕГИСТРАЦИИ

**APIQR® РЕГИСТРАЦИЯ №:
4976**

Настоящим подтверждается, что система менеджмента качества
АО «ВЫКСУНСКИЙ МЕТАЛЛУРГИЧЕСКИЙ ЗАВОД»
ул. Братьев Баташевых, 45
Выкса, Нижегородской области,
Российская Федерация

была оценена Регистратором Качества Американского Нефтяного Института (APIQR®) и признана соответствующей следующему стандарту:

ISO 9001:2015

Область действия данной регистрации и утвержденная система менеджмента качества распространяется на:

Проектирование и производство магистральных труб, обсадных труб и насосно-компрессорных труб для нефтяной и газовой промышленности

APIQR® принимает обоснование организации для исключения:
Нет применимых исключений

Дата вступления в силу: 8 февраля 2021

Дата истечения срока действия: 8 февраля 2024

Дата регистрации: 8 февраля 2021

ПОДПИСЬ

Вице-президент Global Industry Services

Аккредитован организацией-членом
Международного форума по аккредитации
с многосторонней договоренностью о признании систем
менеджмента качества
ANAB ACCREDITED
IAF

Данное свидетельство действует на период, указанный в настоящем документе. Зарегистрированная организация должна постоянно соблюдать все требования Программы регистрации APIQR, и требования Регистрационного соглашения. Регистрация сохраняется и периодически контролируется посредством ежегодных аудитов всей системы. Дальнейшее прояснение относительно области действия данного свидетельства и применимости требований стандарта ISO 9001 могут быть получены посредством консультации зарегистрированной организации. Настоящее свидетельство было выдано офисами APIQR, расположенными по адресу: 200 Massachusetts Avenue, NW, Suite 1100, Washington, D.C. 20001-5571, U.S.A. Является собственностью APIQR и должно быть возвращено по требованию.
Для проверки подлинности данного свидетельства посетите www.api.org/compositelist